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Zitting van 19.02.19

#Onderwerp : Interpellatie van Alain Wiard bettreffende de toegang tot openbare gebouwen.#

Openbare zitting

Bij het lezen van de Algemene Beleidsverklaring van de meerderheid, waren wij verrast geen enkele
vermelding terug te vinden wat de toegankelijkheid van de openbare gebouwen van de gemeente voor de
personen met beperkte mobiliteit betreft. Op algemene wijze, waren wij verbaasd en teleurgesteld te zien dat
deze categorie van bevolking waarschijnlijk geen deel van de prioriteiten van het huidige college uitmaakt
aangezien geen enkele maatregel voor PBM naar voren is gebracht.
In 2017 al, waarschuwden een reeks artikelen in BX1 en La Dernière Heure de publieke opinie en de
politieke verantwoordelijken op de onmogelijkheid voor de personen met verminderde mobiliteit om de
gemeentediensten van het Hooghuis te bereiken. Dat betreft natuurlijk de personen die aan een handicap
lijden, maar eveneens de ouders met een kinderwagen of de vijfenzestigplussers. Wij geven ons wel
rekenschap dat de oude architectuur van het Hooghuis evenals zijn indeling, werkzaamheden ingewikkeld
maken, maar is het normaal dat de gemeente niet in staat is de toegang tot zijn diensten aan een deel van de
bevolking te garanderen? Onlangs heeft een jonge moeder met een kinderwagen me verteld dat zij zich over
deze situatie had beklaagd bij het gemeentepersoneel en dat men haar kort en bondig had geantwoord:
« Kom met een sterke man de volgende keer». Is dit het soort beeld en antwoord dat onze gemeente aan zijn
inwoners wil geven?
In 2017 had Mevrouw Cécile Van Hecke, dan bevoegd op dit gebied, aangekondigd dat een snelle
oplossing, eventueel tijdelijk, aan dit probleem zou gegeven worden. Twee jaar later, is men verplicht vast te
stellen dat er geen oplossing is gekomen. Slechter, dit punt wordt zelfs niet meer opgenomen in de Algemene
Beleidsverklaring. Onze vraag is dus eenvoudig Mijnheer de schepen, is het huidige college voornemens dit
probleem serieus aan te pakken, zonder zich achter de commissie van monumenten en Landschappen of de
subsidies van de Regio te verbergen?

De Raad neemt kennis.
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VOOR EENSLUIDEND AFSCHRIFT
Watermaal-Bosvoorde, 20 februari 2019
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